
FAU MØTE 11.10.2021 

Neste møte: 15.11. kl. 18-19.30 lærerværelset  

SAK 01: 

Sikkerhet og vei 

Abraham berges vei er en veimessig utfordring og nabolaget er bekymret for ulykker i krysningspunktet 

elever, biler og varetransport. Dette er spesielt gjeldene på slutten av skoleåret.  Nullvisjon var involvert 

med skolen i 2020, og saken ble løftet videre. Nå er det skolens naboer som er i en prosess som løfter 

saken opp mot administrasjon og politisk.  

Bør skolen involveres ytterligere eller skal foreldre og FAU involvere seg for å bidra? Dette er en gammel 

sak som det ikke har kommet noen god løsning på. Det jobbes med en avklaring om eiendomsgrenser og 

så løftes saken basert på ansvar. (kommune/fylke/grunneier) 

Forslag til løsning kan: enveiskjøring, bom og skilt.  

Skolen har også fokus på bevisstgjøring og alle elever er med på trafikksikker skole og har hvert år et 

opplegg rundt trafikksikker skole.  

 

Handling:  

Det legges ved to kart om ferdsel til og fra skolen. FAU anbefaler skolen om å sende ut ny informasjon til 

skolens foresatte om trafikksikkerhet rundt levering/henting til skolen og forsiktighet spesielt for de 

barna som går til og fra Abraham Berges gt. daglig. Foreldre må også på lik linje som det gjøres andre 

steder i landet vurdere om de vil følge barn til og fra skolen og ha følgegrupper. Dette er ikke noe som 

organiseres av skolen.  

SAK 02: årshjul  

Årshjulet sier noe om hva som skal gjennomføres skoleåret. Det oppleves som spesielt viktig for barn 

etter pandemien at vi har fokus på gjennomføring av sosiale sammenkomster. Årshjulet legges ved.  

Vi har gjennomført myggcup, og 1. klasse har hatt sosial sammenkomst for både a og b klasse. Det står 

også på årshjulet at det skal gjennomføres sosialt for 3. klasse. Det viktige er ikke når det gjennomføres 

men at vi gjør sosiale tiltak.  Inkludering kommer fram som det viktigste vi gjør for barna.  

inkludering 

Forslag til aktivitet: 

• Skolen kan brukes. Nøkler kan lånes. Så lenge det ryddes så tar skolen ansvar for vask av lokaler. 

Det gjelder bursdager, eller sosiale arrangement på skolen. 

• Spillkveld på skolen. Ta med godteri og spill. Dette har vært veldig gøy for andre årskull.  

• Overnattingsturer (epledalen eller lignende) 

• Foreldrefest på trinnet 

 



Handling: 

Alle trinn skal gjennomføre juleavslutning. Dette må koordineres med skolen. Cecilie informerer skolens 

lærere. Foreldrekontakter koordinerer med lærere ang. dato og kommuniserer ut til dato og hvordan 

arrangementet gjennomføres. Tenk inkludering for både voksne og barn og hvordan kvelden kan gjøres 

til en hyggelig sammenkomst som kan skape nye treffpunkter for både store og små.  

Kan vi lage et skriv/info om rundt det med lån av skolen og hvordan det gjøres praktisk? 

Vennegrupper er ønskelig på småskolen for å jobbe med inkludering. For å sikre at vi er omforent blir 

det tema på neste FAU møte. Initiativet må komme fra foreldre, så vi må kommunisere det tydelig som 

et evt. fast gjentagende punkt som skal gjennomføres. Så kan skolens lærere hjelpe til med å  

kommunisere lister og inndeling. Foreldre må ta intiativ mot lærere.  

Pynte til jul 

Vi pyntet til jul i fjor og det fungerte meget bra. Rektor prøver å skaffe enda mer penger 

(samhandlingspenger) for at en større del av skolen kan bli pyntet. Hold av 29. nov fra kl. 17.00. skolen 

stiller med gløgg og pepperkaker. Fau kan gjerne ta med barn og så gjør vi det sammen. Ta med 

granbargreiner, en stige, en drill og noen skruer/spiker så får vi hengt opp både lys og granbarsgreiner. 

Hvis noen er dekorative og har ståltråd og har lyst til å lage en diger krans til å henge på veggen…. 

Mulighetene er endelige…   

Nissen på skolen 

Nissen kommer en dag på skolen og Kiwi stiller med godteri. Vi har julenissedrakt og ønsker i år som i 

fjor at nissen tar turen og deler ut mandariner, godteri, drikke og pepperkaker på skolen. Dato må settes 

med skolen og lage litt opplegg rundt. Skolen finner en egnet dato. Asger koordinerer med Kiwi. Tas 

opp neste fau møte.  

 

Skolestyrte foreldremøter 

En tilbakemelding fra foreldre er at de skolestyrte foreldremøtene har for dårlig tidsstyring. For mye tid 

går med på viktig informasjon fra rektor. Kan man sende ut den informasjonen fra rektor i stedet eller ha 

det digitalt for å sikre at tiden på de skolestyrte foreldremøtene brukes på en annen måte. Det er mange 

ting som tas opp og som kommer opp som man bør bruke tiden på å ta de når man først er samlet.   

Foreldrestyrte foreldremøter 

Foreldrestyrte foreldremøter ønskes sterkt innført. Det er ønskelig at man få det skolestyrte 

foreldremøtet setter av tid til å finne dato og gjerne snakke om tema.  

Vi tror det er viktig at foreldremøtene gjennomføres minst en gang pr år. Så kan man utvide ved behov 

eller om ønskelig fra foreldre sin side. Det oppfordres til å dele opp foreldremøtet i mindre grupper for 

diskusjon rundt tema og så kan man også dele i fellesskap mellom gruppene og ha større diskusjoner. 

Lærere bør inviteres for å belyse saken/tematikken ut i fra deres perspektiv som ser elevene daglig og 

samhandling mellom dem. Hvis de ikke har mulighet til å delta på hele er det ønskelig at de har en 

innledning eller at de kommuniserer med klassekontakt rundt tema i forkant.  



Videre er det viktig at det ikke er et møte som retter kritikk mot hverandre. F.eks hvis noen har tatt et 

valg om bruk av mobiltlf og så lager man regler som noen ikke ønsker å være med på, så må vi akseptere 

det.  

Vi har laget noen forslag til temaer for de ulike trinnene som vi tror kan være relevante, så bør man 

potensielt holde seg til maks to temaer i løpet av et møte. Velg ut det viktige. Finn ut noen som kan ta 

en introduksjon om temaet i fellesskap, kanskje noen har kompetanse innenfor feltet, eller kjenner 

noen, eller har funnet inspirasjon i en bok eller noe man har lest/egenerfaring.  

Hvis foreldre kommer med gode ideer, innspill, vinklinger eller «regler» for trinnet så opprettes det en 

perm for foreldrestyre foreldremøter som FAU har. Den vil både være i papir og digital. Det sendes inn 

til Fau leder som arkiverer.  På den måten kan vi dele på tvers av trinn. 

 

Et tema går igjen i på alle trinn og det er inkludering.  Refleksjoner her er ikke bare hvordan gjør vi det 

med bursdager, men invitasjoner hjem av venner, invitasjon til spillkvelder, Halloween osv. Det finnes 

dessverre barn på Berge barneskole som ikke har venner. Som foreldre må vi bidra til å hjelpe at ingen  

barn går alene gjennom barneskolen! 

Tema 5-7 klasse:  

• Fortnite og snap. Her hadde et trinn det i 5. klasse, men burde vært i 4 klasse. Sosiale medier og 

retningslinjer. Digitale plattformer. Alle har det….. 

• Sosiale medier og grupper. Inkludering.  

• Kropp og sex 

• Mobil og regler. 

• Hvordan sette opp foreldrekontroll? 

• Vi er forskjellige. Ulike grupper 

• Inkludering 

 

1-2 klasse 

• Språkbruk og holdning 

• Inkludering 

• Aldersgrense og bruk av sosiale medier 

• Bursdag og rammer. Kjøreregler. Bør settes tidligere.  

• Lære av andre trinn. Hva kan vi begynne å snakke om tidligere? 

 

3-4 klasse 

• Læringsbrett og tydelig strategi 

• Bruk av læringsbrett 

• Skolenettbrett og bruk 

• Pedagogisk: digitalt vs. Skrive 



• Apper og mob. 

• Inkludering 

• Tidlig innsats. Også at foreldre kan snakke om det… 

• Aktiviteter, regler rundt det. Snakke om det.  

• Online vs. Real life. Måten folk kommuniserer og opptrer i den digitale virkeligheten og i den 

faktiske virkeligheten er en utfordring. Eks. Fortnite hvor det er stygt snakk tas med inn i 

hverdagen. Vi som foreldre må adressere hvordan vi er og kommunisere i begge verdener.  

 

Visjon, verdi og løfter 

Berge barneskole sin ledelse og ansatte jobber med verdier og visjon for Berge. Det har ikke skolen i dag. 

Der ønsket skolen innspill fra FAU. En sen kveld førte til at vi satte ned noen ord omkring det som er 

viktig for oss når vi skal beskrive en god skole. Vi oppfordrer skolen til å jobbe videre med dette. 

• Trygg og spennende skolehverdag 

• Skaperskole 

• Ingen lekser 

• Inkludering 

• Mer praktiske fag 

• Varmt måltid 

• Fysisk aktivitet daglig 

• Tidlig innsats fagkunnskap 

• Tilpasset opplæring 

• Nok lærere  

• Ferdig utdannede lærere 

• Flotte uteområder 

• Inneklima  

• Nok plass 

• Humor 

• Vi lover deg som elev glede 

• Vi lover deg som foreldre, trygg og utviklende hverdag 

• Vi lover deg som lærer….. faglig utvikling 

• Miljø 

• Mobbefri skole.  

• Sosiallærer og helsesøster 

• Lavt sykefravær 

• En skole som bygger karakter og ikke karakterer 

• Digitalisert skole 

 

Neste Fau møte: 

 15 nov. 18.00-19.30. 



Der ønsker vi å prøve at rektor ikke er tilstede den første timen og kommer inn de siste 30 min. Vi skal 

som Fau  

Saker som vil tas opp er:  

• Vennegrupper for oppstart januar 2022. 

o 1-3 klasserepresentanter presenterer et forslag til diskusjon. 

• Skoleveien hvis aktuelt 

• Leksefri 

o Alle representanter bes undersøke hvordan det er gjort andre steder 

o 4-7 klasserepresentanter noterer ned fordeler og ulemper ved leksefri 

o Rektor beskriver mulighetene for praktisk gjennomføring og skolens ledelse sitt syn på 

dette. 

• Status lekeapparater 

• Fra rektor sin side: FAU ønsker en redegjørelse rundt sykefravær og turnover. En del lærere 

slutter/har sluttet. Hva er årsak og hva gjør skolen aktivt for å forhindre negativ turnover og for 

å rekruttere nye lærere. 

 

 


